

## Inquiries/Interpellations

Nil

## Motions

**Wednesday, 17th March, 1982**

**By the Honourable Senator Hayden:**

16th March—That the Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce be authorized to examine and consider the subject-matter of the Bill C-89, intituled: "An Act to amend the National Housing Act and the Canada Mortgage and Housing Corporation Act", in advance of the said Bill coming before the Senate, or any matter relating thereto.

**Le mercredi 17 mars 1982**

**Par l'honorable sénateur Hayden:**

16 mars—Que le Comité sénatorial permanent des banques et du commerce soit autorisé à étudier la teneur du Bill C-89, intitulé: «Loi modifiant la Loi nationale sur l'habitation et la Loi sur la Société canadienne d'hypothèques et de logement», avant que ce bill ou les questions s'y rattachant ne soient soumis au Sénat.

## Questions

**No. 72.**

**By the Honourable Senator Marshall:**

16th March—With regard to the Community Services Contribution Programme in the Province of Newfoundland, what is (i) the breakdown by federal district of the \$6,214,250.00 received and (ii) the list of the projects in each district?

Pursuant to the Order adopted by the Senate on 17th December, 1981, all questions will be printed on the *Order Paper* of the first sitting day of each week.

**N° 72.**

**Par l'honorable sénateur Marshall:**

16 mars—Au sujet du Programme de contributions aux services communautaires à Terre-Neuve, quels sont i) la ventilation par circonscription fédérale des \$6,214,250 reçus et ii) la liste des projets dans chaque circonscription?

En vertu de l'ordre adopté par le Sénat le 17 décembre 1981, toutes les questions figureront au *Feuilleton* du premier jour de séance de chaque semaine.